
»Naša komuna« trdno med bralci
V dobrih treh desetletjih izhajanja se je NaSa

komuna dodobra zasidrala med bralci. Za nekatere.
5c zlasti v odmaknjenih hribovskih vaseh, je poleg
verskih glasil to sploh edini Casopis, ki ga rcdno
prebirajo. Naša komuna jim je skratka postala ne-
kakScn samoposebno umevni življenjski inventar,
brez kalerega si že težko predstavljajo vsakdan. Za
veCino bralcev Casopisa torej ludi ob razdelilvi vi-
Ske občine na Sest novih občin ni dilem: NaSa ko-
muna naj ostane, vendar pa naj svojo vsebmsko
zasnovo prilagodi novim razmeram in se, ie se le
da. tudi oblikovno posodobi.

Erika Setnikar, učenka OŠ s HruSevega: »Teme v
NaSi komuni sc mi zdijo kar zanimive, lahko pa bi
bil Casopis nckoliko obsežnejSi in izhajal po dva-
krat na mcsec. V Komuni pogrciam tudi humor,
zapisc o glasbi in modi. premalo je zgodovinskih
dogodkov. Z;idnjič sem zasledila zanimiv zgodovin-
ski zapis o povodnji v Matkovem grabnu. Tudi
ankclc sc mi zdijo full dobre«

Jože OMak, obrlnik iz Stop pri Velikih LaSčah:
»Casopis naj oslane. saj tekoCe poroCa o dogajanju
v celi občini. pa tudi o dogodkih v naiih domaCih
krajih. Ko ga dobimo. ga vselej preberemo. Se pose-

bej, Ce pise kaj o nas. Naj torej ostane tak kot je.«
Miša Krte, ppdjetnica z Dobrove: »V NaSi ko-

muni vselej najdem veliko zanimivih stvari, tudi o
dogajanju tu na Dobrovi in v bliznji okolici. Sama
sem bila trinajst let zdoma, in ko sem se vrnila in
tu odprla trgovino (s potrebSčinami za otroke in

odrasle), mi je NaSa komuna kar najbolj neposred-
no spet približala domači kraj«

Ana Zužek, gostilniCarka z RaSice: »Kadar kaj
pise o Laščah ali Trubarjevimi, vselej vse prebe-
rem. Kar pa ne poznam, me ne zanima. Po mojem
bi bilo prav, da Komuna ostane, in to takšna kot
je. Morda bi lahko bila malce sodobnejša. lahko bi
bila v njej Se kaka krizanka ali pa nagradna vpraia-
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nja za bralce. Tudi krajani sami bi lahko sproti
poročali časopisu, kaj se dogaja v njihovem kraju.«

Tone Kuntner, gledališki igralec iz Murgel: »Vse-
lej preberem Komuno. In Ce jo že z vesljem prebi-
ram, si seveda želim. da izhaja Se naprej. Zanima
me zgolj vsebina. oblika se mi ne zdi tako važna.
Poscbej me zanima. kaj pise o kulturi. PoliliCna
usmerjenost? Ko takolc listam po NaSi konuini. bi
rekel. da jc to kar pluralisličen časopis.«

Avgust Šabjan, podjctnik iz Horjula: »Po mojem
bi bilo prav, da Koniuna ostane. saj so v njej tudi
podatki o tctn. kaj se dela v naši vasi in v bližnji
okolici. Lahko pa bi pokrivala Se širSe področje,
denimo celotni zahodni predel Ljubljane. V Casopi-
su bi lahko bilo tudi veC strokovnih člankov. na
primer o sadjarslvu ali vrtnarstvu. To bi marsikoga
zanimalo.«

Jože Kraljič, upokojenec z Jezera pri Podpeči:
»Redno berem ta časopis. V njem so vedno kake
novice iz najrazličnejsih krajev. Časopisa ni treba
spreminjati. naj ostane tak kot je.«

Jože Rožmanec, avtomehanik iz Vrzdcnca: »Ko-
muna se mi zdi kar zanimiv časopis. Na kratko in
realno poroča o raznih aktualnih dogodkih. lahko
po bi pisal tudi kaj o tem. kaj se ni naredilo. pa bi
se moralo. Časopis naj torej kar ostane«
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